
Załącznik
do Protokołu Nr XXX.2018
ze zwyczajnej sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 27 czerwca 1018 r.

Wójt Gminy

Szudziałowo 

Szudziałowo dnia 27 czerwca  2018 roku.

RG.0057.2.2018

I N F O R M A C J A
o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.

W okresie od dnia 13 marca 2018 roku do chwili sporządzenia informacji wydane
zostały zarządzenia w sprawach:

1. Określenia sposobu realizacji uchwał z XXVI, XXVII i XXVIII sesji Rady
Gminy.

2. Przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości we wsi Babiki.

3. Przyjęcia  planu  wykorzystania  gminnego  zasobu  nieruchomości  w  latach
2018-2020.

4. Przedstawienia materiałów sprawozdawczych z przebiegu realizacji budżetu
gminy w 2017 roku. Kopie wszystkich materiałów są w posiadaniu radnych.

5. Zmian w budżecie gminy na 2017 rok. Zmiany polegały na wprowadzeniu do
budżetu  środków  przekazanych  przez  Podlaski  Urząd  Wojewódzki  na
dożywianie,  pomoc  socjalną  uczniom,   realizację  zadań  przez  USC,  na
dodatki  energetyczne,  na  zwrot  akcyzy  za  paliwo.  Ponadto  dokonano
przesunięć wydatków między paragrafami na najpilniejsze wydatki, w tym na
wniosek kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.

6. Powołania Komisji do przeprowadzenia przetargów na sprzedaż i dzierżawę
nieruchomości.

7. Ogłoszenia  konkursów  o  naborze  na  stanowisko  dyrektora  ZGK  oraz
inspektora w Urzędzie Gminy oraz powołania Komisji Rekrutacyjnych.

8. Ogłoszenia  konkursu  na  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w Babikach  oraz
powołania Komisji Konkursowej do wyłonienia kandydata na Dyrektora.

9. Przeprowadzenia kontroli podatkowej w 2018 roku.

10.Ustanowienia dnia wolnego w dniu 1 czerwca pracownikom Urzędu Gminy.
Dzień ten odpracowano w sobotę w dniu 9 czerwca 2018 r.

11.Wprowadzenia Polityki Bezpieczeństwa Informacji.

12.Powierzenia   stanowiska  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w Babikach.  Od
dnia  1  września  2018  roku  funkcję  Dyrektora  Szkoły  będzie  pełniła  Pani
Agnieszka Monika Kukisz.



13.W związku ze zmianą Dyrektora Szkoły Podstawowej w Babikach z dniem
1 września pełnomocnictwo w sprawach zwykłego zarządu otrzymała Pani
Kukisz , a cofnięto pełnomocnictwo Pani Skórskiej.

Ponadto informuję, że:

1. Uczestniczyłem w Powiatowym Forum Rolniczym w Sokółce.

2. Wraz  z  projektantem  w  obecności  radnego  Stasiewicza  i  prezesa
Stowarzyszenia na rzecz rozwoju i  promocji  Gminy Szudziałowo Dariusza
Dąbrowskiego  uczestniczyłem  w  oględzinach  budynku  świetlicy
w Wojnowcach w celu rozważenia zmian w projekcie budowlanym, aby była
możliwość  pozyskania  środków  z  tzw.  małej  rewitalizacji.  Następnie
wyjeżdżaliśmy  do  Departamentu  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Urzędu  Marszałkowskiego  w  Białymstoku  w  sprawie  sprawdzenia
i potwierdzenia obowiązujących zasad finansowania tzw. małej rewitalizacji
z RPO w ramach naboru wniosków LGD Szlak Tatarski.

3. Uczestniczyłem  w  otwarciu  Powiatowych  Biegów  Przełajowych  szkół
podstawowych  i  gimnazjów,  które  odbyły  się  na  trasach  biegowych
w Szudziałowie.

4. Spotkałem się  z  Nadleśniczym Nadleśnictwa Krynki  w sprawie niszczenia
dróg przez ciężki sprzęt podczas wywózki drewna z lasu.

5. W  sprawie  naprawy  dróg  gminnych  spotkałem  się  z  mieszkańcami
Wojnowiec.

6. Uczestniczyłem  w  szkoleniu  dotyczącym  nowych  zasad  wyborów
samorządowych.

7. Na  zaproszenie  Nadleśniczego  Nadleśnictwa  Krynki  uczestniczyłem
w Święcie Brzozy w Poczopku.

8. Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Rady  Naukowo-Społecznej  Leśnego
Kompleksu Promocyjnego Puszcza Knyszyńska w Supraślu.

9. Na  zaproszenie  Stowarzyszenia  na  rzecz  rozwoju  i  promocji  gminy
Szudziałowo  uczestniczyłem  w  imprezie  „Majówka  z  akordeonem”
w Wojnowcach.



10.Uczestniczyłem w powiatowych obchodach „Dnia Strażaka” w Sokółce.

11.Na  zaproszenie  księdza  proboszcza  Adriana  Charytoniuka  uczestniczyłem
w świecie parafialnym w Wierzchlesiu.

12.W Urzędzie Marszałkowskim uczestniczyłem w debacie „Przyszłość rozwoju
regionalnego Polityka Spójności 2020+”. W debacie uczestniczył Wolfgang
Munch – z-ca dyrektora ds. Polski w Komisji Europejskiej.

13.Wielokrotnie   spotykałem  się  z  dyrektorem  PZD  w  Sokółce  w  sprawie
finansowania naprawy dróg powiatowych na terenie gminy Szudziałowo.

14.W związku  z  upływającą  kadencją  zorganizowałem konkurs  na  dyrektora
Szkoły Podstawowej w Babikach. Od 1 września 2018 roku funkcję dyrektora
SP w Babikach pełnić będzie pani Agnieszka Kukisz.

15.Spotkałem się z zastępcą dowódcy 18 Białostockiego Pułku Rozpoznawczego
oraz  kontaktowałem  się  z  dowódcą  1.  Grójeckiego  Ośrodka
Radioelektronicznego w związku z organizacją Dni Szudziałowa.

16.Uczestniczyłem  w  Kongresie  Samorządów  Polski  i  Litwy  w  Suwałkach.
Nawiązałem  współpracę  z  gminą  Puńsk  w  celu  złożenia  wniosku  do
Programu Interreg Litwa – Polska.

17.Wystąpiłem  z  wnioskiem  do  wojewody  o  powołanie  komisji  szacującej
szkody w uprawach rolnych w związku z wystąpieniem suszy.

18.Uczestniczyłem  w  VIII  edycji  imprezy  integracyjnej  dzieci
z niepełnosprawnościami ph. „Baw się razem z nami” organizowanej przez
GOAKiR w Szudziałowie.

19.Brałem udział  w  XXXIII  Forum Związku  Gmin  Wiejskich  Województwa
Podlaskiego na którym omawiano między innymi sprawy reformy oświaty,
podłączenia szkół do internetu w ramach Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej,
przyszłego  finansowania  z  Unii  Europejskiej  oraz  przepisy  dotyczące
funkcjonowania samorządu.

20.W związku z prawomocną decyzją na budowę wieży telekomunikacyjnej w
Wierzchlesiu  kontaktowałem  się  z  pełnomocnikiem  T-Mobile  panem
Michałem  Królem  w  sprawie  działań   dotyczących  budowy.  Uzyskałem
informację, że został ogłoszony przetarg i po wyłonieniu wykonawcy ruszy
budowa. 



21.Na  zaproszenie  SP w  Babikach  uczestniczyłem  w  imprezie  integracyjnej
ph. Dzień Rodziny 2018.

22.Wyjeżdżałem  do  Kowna  na  spotkanie  robocze  w  celu  dopracowania
szczegółów finansowania  i  realizacji  projektu  w ramach  Programu Intrreg
Litwa  –  Polska  ph.  „Wzmocnienie  partnerstwa  wolontariuszy  strażaków
LT-PL  i  poprawa  środowiska  pracy”,  następnie  dostarczyłem  niezbędne
dokumenty oraz podpisałem przygotowany wniosek.

23.Na zaproszenie Parku Krajobrazowego Puszczy Knyszyńskiej uczestniczyłem
w konferencji  „100  lat  ochrony  dziedzictwa  przyrodniczego  województwa
podlaskiego” w ramach obchodów 30-lecia powołania Parku Krajobrazowego
Puszczy Knyszyńskiej.

24.Uczestniczyłem  w  zakończeniu  roku  szkolnego  2017/2018  w  SP
w Szudziałowie i wręczyłem 34 osobom 46 stypendiów za wyniki w nauce,
osiągnięcia  w konkursach  przedmiotowych  i  zawodach sportowych.  W SP
w Babikach wręczono 4 stypendia.

25.W  ramach  obchodów  Dni  Szudziałowa  jako  organizator  wspierałem
i aktywnie uczestniczyłem w imprezie.

26.Na zaproszenie Podlaskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Szepietowie
uczestniczyłem w X Ogólnopolskiej Wystawie Bydła Hodowlanego i XXV
Regionalnej  Wystawie  Zwierząt  Hodowlanych  w  Szepietowie.  Zgodnie
z  zasadami  i  tradycją  wystawienniczą  w  trakcie  wystawy  samorządy
nagradzają wystawców. Gminę Szudziałowo reprezentowało przedsiębiorstwo
Agropol  sp.z  o.o.  W  związku  z  tym,  prezesowi  Leszkowi  Olchowik
wręczyłem  pamiątkowy  grawerton.  W  kategorii  bydła  mięsnego  jałowice
hodowane  uzyskały tytuł czempiona i wiceczempiona wystawy. 

27.W  związku  ze  złożonymi  wnioskami  o  dofinansowanie  zewnętrzne
otrzymaliśmy:  10.000  zł.  z  Urzędu  Marszałkowskiego  oraz  36.400 zł
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Białymstoku na zakup
sprzętu ratowniczego dla OSP. 

25.000  zł. z  Ministerstwa  Sportu  i  Turystyki  na  budowę  Otwartych  Stref
Aktywności.

14.000  zł.  w  ramach  Rządowego  programu  „Aktywna  tablica”  na  zakup
tablicy interaktywnej dla SP w Szudziałowie. 

8.700  zł. z  Urzędu  Marszałkowskiego  na  doposażenie  i  remont  Gminnej
Biblioteki w Szudziałowie.



28.Podpisałem umowę z Urzędem Marszałkowskim na dofinansowanie zakupu
wyposażenia dla jednostek OSP  i  z Kuratorium Oświaty na zakup tablicy
interaktywnej  dla  SP  w  Szudziałowie.  Rada  Nadzorcza  WFOŚIGW
zatwierdziła  podział  środków  i  możemy  dokonywać  zakupów  w  ramach
refundacji.

Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  dane  o  realizacji  zadań
przedstawił  w  oddzielnym  dokumencie  przekazanym  radnym  i  stanowiącym
załącznik do niniejszej informacji.

WÓJT

Tadeusz Tokarewicz


